
Ar$kel 40 vragen RVO 
20/04/2023 

Laadpalen en parkeerproblema.ek 
Geacht college, 

Frac.e Van Waardhuizen is door inwoners uit verschillende wijken benaderd vanwege een aantal 
problemen met laadpalen voor elektrische auto’s/voertuigen en aanpalende parkeerproblema.ek. 

De gemeente heeB in maart 2023 een convenant gesloten met o.a. Mywheels voor het aanbieden 
van een beperkt aantal elektrische deelauto’s in Dordrecht. Eén van de uitgangspunten van dit 
convenant is “toewerken naar vaste aanbiedplaatsen in bijvoorbeeld buurthubs” (bron: website 
gemeente Dordrecht). 

Op dit moment zijn er nog geen vaste aanbiedplaatsen in Dordrecht en dit heeB tot gevolg dat deze 
deelauto’s geplaatst worden op een van de spaarzame openbare laadplaatsen. De aanpalende 
parkeerproblema.ek zit ‘m vervolgens in het feit dat de deelauto’s  regelma.g dagenlang ongebruikt 
blijven staan totdat er weer een deelgebruiker komt. OBewel, de openbare  laadplaats kan daardoor 
dus dagenlang niet meer gebruikt worden door o.a. buurtbewoners met een elektrische 
auto/voertuig. Ter illustra.e zie foto: een Mywheels auto staat al een paar weken ongebruikt 
geparkeerd en zonder aangesloten te zijn op de laadpaal op een openbare laadplaats aan de 
MaOenkade.  
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Wanneer een buurtbewoner via FIXI een vraag stelt met betrekking tot bovengeschetste situa.e, i.e. 
wat nu het beleid over de inzet van deze deelauto’s van de gemeente Dordrecht is, dan wordt deze 
vraag zonder enige mo.va.e afgemeld met als reden: deze vraag wordt niet in behandeling 
genomen. Zie ter illustra.e onderstaande foto van de melding bij FIXI. 

Over deze casuïs.ek heeB frac.e Van Waardhuizen de volgende vragen: 

1. Waarom moeten deze deelauto’s nu op de huidige bestaande openbare laadloca.es worden 
geplaatst, terwijl er op dit moment al een enorme druk is om elektrische auto’s op te laden 
en de laaddruk op de laadpalen alleen nog maar groter wordt? 

2. Betekent de zin in het convenant “toewerken naar vaste aanbiedplaatsen in bijvoorbeeld
buurthubs ” dat dit ten koste moet gaan van het aantal huidige laadplaatsen? 

In de beleidsregels van oplaadinfrastructuur elektrische voertuigen Gemeente Dordrecht ar.kel 
16 staat het volgende: 
Handhaving 
Het college ziet toe op het juiste gebruik van de aangewezen parkeerplaats(en) en kan indien 
nodig handhavend optreden. Het juiste gebruik is: als een elektrisch voertuig met de kabel 
aangesloten is op het oplaadpunt. Daarnaast wordt ook gehandhaafd op het fiscaal regime, 
parkeervergunning, blauwe zone en andere RestricDes die voor alle parkeerplaatsen gelden.” 

3. Waarom kunnen deze deelauto’s zonder dat deze aangesloten zijn op een laadpaal, op een 
laadplaats staan zonder bekeurd te worden? 

4. Waarom wordt er niet gehandhaafd? 
5. Stel: dat een deelauto wel aangesloten is op de laadpaal (uitgaande van een gemiddelde 

laadduur van 11kW/uur) maar daar al een X aantal dagen ongebruikt staat, wat is dan het 
handhavingsbeleid van de gemeente Dordrecht?  

6. Als een inwoner van onze stad vraagt naar het beleid over bovenstaande situa.e, is dan het 
standaard beleid om dit soort vragen “niet in behandeling te nemen” zonder enige verwijzing 
wat een bewoner wel moet doen, om dit te weten te komen? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Tevens hebben wij vernomen dat er ongewild een nieuw fenomeen aan het ontstaan is m.b.t. de 
deelauto’s. De verhuursystema.ek die wordt gehanteerd brengt met zich mee dat de autosleutels en 
de laadkabel in het dashboardkastje van de auto’s worden ‘bewaard’.  Bij huur van de deelauto wordt 
deze op afstand ont- en vergrendeld. Blijkbaar is dit breed bekend en wordt er als gevolg daarvan 
‘oneigenlijk’ gebruik gemaakt van de deelauto’s. Zo is er bij de deelauto op bovenstaande foto eerder 
een raam ingeslagen en wordt deze gebruikt door daklozen om in te overnachten. Zij maken hierbij 
gebruik van de sleutels en laadkabel die in de auto’s aanwezig zijn om de auto te verwarmen. 
Bewoners zijn hierop gewezen door een bedrijf die de autoramen vervangt. De leOerlijke woorden 
waren; ‘de ramen zijn niet aan te slepen door oneigenlijk gebruik door daklozen’. 
Frac.e Van Waardhuizen heeB hierover de volgende vragen; 

- Is het college op de hoogte van dit ‘oneigenlijke’ gebruik van deelauto’s? 
- Vindt het college het een goede ontwikkeling dat daklozen op deze wijze onderdak en 

verwarming zoeken? 
- Welke rol en maatregelen kan/wil het college nemen om dit ‘oneigenlijk gebruik, eventueel in 

samenspraak met de verhuurbedrijven, tegen te gaan en op welke termijn? 
- Of ziet het college dit als ‘normaal’ bedrijfsrisico van de verhuurbedrijven? 

 

Door bewoners uit een ander deel uit de stad zijn wij gewezen op een ander probleem m.b.t. 
laadpalen. In de schil van de stad is het ontzeOend moeilijk voor bewoners om een openbare laadplek 
te vinden. Een aantal inwoners heeB daar een oplossing gevonden in het laten plaatsen van 
privélaadpunt voor hun huis. Dat levert dus een of zelfs twee privé oplaadpunten voor de deur op en 
de rest van de straat zonder privélaadpunt heeB in feite het nakijken en kunnen soms eindeloos 
rondjes rijden voor het vinden van een openbare laadplek. 

Blijkbaar is een en ander op deze wijze geregeld in de plaatselijke APV. Deze zegt; als er voldoende 
bewoners in een straat een oplaadpaal willen dan wordt dat gehonoreerd mits er al voldoende palen 
staan in een straal van 200 meter.  

Frac.e Van Waardhuizen is van mening dat de APV hierin tekortschiet en een ongelijke situa.e 
creëert (in vooral wijken in onze binnenstad) en de parkeerproblema.ek alleen maar groter maakt. 
Frac.e Van Waardhuizen heeB hierover dan ook de volgende vragen; 

- Is het college op de hoogte van deze ‘gecreëerde’ situa.e in een fors aantal straten?  
- Is het college het met ons eens dat dit een ongewild effect is van een beperkt aantal 

openbare laadpalen? 
- Wanneer vindt het college dat er sprake is van voldoende palen in een straal van 200 meter? 
- Is het college van mening dat de APV nu een ongelijke parkeersitua.e is voor bewoners in 

een en dezelfde straat? Zo niet, waarom niet? 
- Welke maatregelen kan en wil het college treffen om deze ongelijkheid zoveel mogelijk op te 

lossen? 

Tot slot zijn wij door bewoners uit nog een ander deel uit de stad gewezen op nog een probleem 
m.b.t. laadpalen. In de wijk de Staart-Oost zijn recentelijk een aantal plekken openbare laadpalen 
neergezet. De openbare laadplekken zijn echter niet of slechts deels gemarkeerd. Met als gevolg dat 
bewoners met niet-elektrische auto’s/voertuigen zich vanuit verschillende beweegredenen geëigend 



voelen om daar veelal langdurig te parkeren en daarmee dus feitelijk ook de openbare laadpalen 
blokkeren. Frac.e Van Waardhuizen heeB hierover de volgende vragen: 

- Is het college op de hoogte van deze gecreëerde situa.e? 
- Is het college het met ons eens dat openbare laadplekken bedoeld zijn voor elektrische 

auto’s/voertuigen? 
- Waarom worden openbare laadplekken niet of slechts deels gemarkeerd? 
- Welke maatregelen kan en wil het college treffen om de openbare laadplekken bereikbaarder 

te maken voor bewoners met elektrische auto’s/voertuigen? 

Met vriendelijke groet, 

Frac.e Van Waardhuizen 

 


